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Protokół Nr VII/2019 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sali konferencyjnej w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8 

w dniu 25 października 2019 roku 

 

 
1.OTWARCIE. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady VII sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych. Powitał Panią Starostę 

wraz z członkami Zarządu Powiatu oraz przybyłych gości. 

Poinformował, że sesję będzie protokołowała Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska – 

pracownik Biura Organów Samorządowych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Aleksandrowskiego rozpoczął VII sesję o godzinie 1000. 

 

 

2. STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpiła do punktu 2 – 

stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu wynosi  

17 radnych. Według listy obecności, na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 14 radnych. 

Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że 

Rada Powiatu może obradować i podejmować uchwały w sprawach objętych porządkiem 

obrad, ponieważ jej obrady są prawomocne. 

 

 

3. PORZĄDEK OBRAD SESJI 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do punktu 3 – 

porządek obrad sesji. Poinformował, że porządek obrad został przesłany radnym przy 

zawiadomieniu o sesji. Problematyka podana w porządku obrad sesji znajduje umocowanie  

i uzasadnienie w projektach uchwał przesłanych Radnym w materiałach przy zawiadomieniu 

o sesji.  

W dniu 22 października br. Zarząd Powiatu wniósł do Przewodniczącego Rady  

o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji Projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr III/59/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na 

realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2019 roku. W związku z powyższym wniósł do Wysokiej Rady  

o rozszerzenie porządku sesji poprzez dodanie, po punkcie 10, punktu  

11 w brzmieniu „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/59/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 

roku”. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek,  Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Dariusz Wochna.  
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PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Rada rozszerzyła porządek sesji o punkt w brzmieniu „Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr III/59/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 marca 2019 roku  

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska wniosła o zmianę porządku obrad 

poprzez zdjęcie punktu „Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poddał pod głosowanie 

wniosek zgłoszony przez panią Starostę 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Arkadiusz Gralak, Magdalena Kiciak-Kucharska.  

 

Rada zdjęła z porządku posiedzenia punkt „Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia 

kapitału zakładowego Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  poinformował, iż w dniu 24 

października br. Zarząd Powiatu wniósł do Przewodniczącego Rady o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy 

Gminą Miejską Ciechocinek a Powiatem Aleksandrowskim porozumienia w sprawie 

powierzenia Gminie Miejskiej Ciechocinek zadania publicznego w zakresie nauczania religii 

polskiego autokefalicznego kościoła prawosławnego uczniów uczęszczających do szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. W związku  z powyższym pan Przewodniczący 

wniósł o zmianę porządku obrad poprzez dodanie przedmiotowego punku. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek,  Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Rada rozszerzyła porządek sesji o punkt w brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie pomiędzy Gminą Miejską Ciechocinek a Powiatem Aleksandrowskim 

porozumienia w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Ciechocinek zadania publicznego w 

zakresie nauczania religii polskiego autokefalicznego kościoła prawosławnego uczniów 

uczęszczających do szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poddał pod głosowanie 

porządek obrad po przeprowadzonych wcześniejszymi głosowaniami zmianach. 

Przebieg głosowania:  
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ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek,  Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

4. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z VI  SESJI. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do realizacji punktu 

4 – przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu. Zgodnie z wymogami § 36 ust. 5 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego protokół z VI sesji Rady Powiatu został wyłożony Radnym do 

wglądu na 7 dni przed terminem VII sesji. Zgodnie z wymogami tejże podstawy prawnej, 

poprawki i uzupełnienia do protokołu powinny być wnoszone przez Radnych nie później niż 

do dnia rozpoczęcia sesji, na której następuje przyjęcie protokołu. Przewodniczący 

poinformował, że do rozpoczęcia sesji nie zostały wniesione ani poprawki ani uzupełnienia 

do protokołu. W związku z tym postawił wniosek o przyjęcie protokołu z VI sesji oraz  

o jego przyjęcie bez czytania. Nie usłyszała żadnych sprzeciwów. Poddał więc pod 

głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu oraz o jego przyjęcie bez 

czytania.  

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek,  Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

5. SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY VI A VII SESJĄ RADY POWIATU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 5 - sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między VI sesją  

a VII sesją Rady Powiatu. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że do wyłącznej 

właściwości Rady Powiatu należy rozpatrywanie sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu 

jako organu wykonawczego. W związku z powyższym przedłożyła sprawozdanie  

z działalności Zarządu Powiatu za okres między VI a VII sesją Rady Powiatu wraz  

z uzupełnieniem i wniosła o przyjęcie tej uchwały w wersji przedstawionej przez Zarząd 

Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki poinformował, że Komisja 

Rewizyjna dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres między VI a VII sesją 

Rady Powiatu.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna zadał pytanie dotyczące posiedzenia Zarządu w dniu  

17 października dotyczące punktu 38 dotyczący faktu dofinansowania Szpitala Powiatowego 
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kwotą 100 000 zł z przeznaczeniem na doposażenie nowej karetki. Na ostatniej sesji Rada 

procedowała uchwałę w tej sprawie. W Gazecie Pomorskiej ukazał się artykuł dotyczący 

podobnej sytuacji, która miała miejsce w Lipnie. Tam Starosta przekazał dofinansowanie do 

wyposażenia w kwocie 35 000 zł. W związku z tym pan Radny poprosił o wyjaśnienie czy 

pan Prezes wnioskując o kwotę 100 000 zł miał na myśli wyposażenie czy też miał na myśli 

inny zakup do szpitala. Czy 35 000 zł jakie przekazał Powiat Lipnowski to jest całkowite 

wyposażenie czy ta kwota o którą wnioskował pan Prezes Szpitala Aleksandrowskiego była 

zawyżona. Ponadto pan Radny stwierdził, że dobrze się stało, że Rada zdjęła z porządku 

obrad punkt dotyczący dofinansowania szpitala.  

Pan Radny zadał pytanie do posiedzenia Zarządu z dnia 1 października. Pan Radny 

przypomniał, że składał interpelację dotyczącą funkcjonowania Zarządu Dróg Powiatowych, 

została w jednostce przeprowadzona kontrola. Pan Radny otrzymał protokół z kontroli  

i stwierdził, że wnioski, które były tam zawarte jego nie satysfakcjonują. Zdiagnozowano 

wiele błędów jeśli chodzi o przestrzeganie ustawy prawo zamówień publicznych oraz innych. 

W związku z tym pan Radny spytał jak sprawa ta wygląda na obecną chwilę. Pan Radny 

chciałby otrzymać protokół z realizacji wniosków pokontrolnych oraz spytał jakie wnioski 

wyciągnął Zarząd Powiatu i jak w chwili obecnej jest organizowana praca w Zarządzie Dróg 

Powiatowych. Radny stwierdził, że były w tej jednostce kardynalne błędy dotyczące 

organizacji i zarządzania. 

Następne pytanie dotyczyło kwestii rozpatrywania przez Zarząd wniosków Komisji 

Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna wystosowała słuszny, zdaniem radnego, wniosek dotyczący 

rewitalizacji parku przy Zespole Szkół Nr 1. W poprzedniej kadencji rozpoczęta została taka 

rewitalizacja od uprzątnięcia stawu, kolejną sprawa miało być postawienie ławek w parku. 

Wniosek o usytuowanie w parku ławek pojawiał się już wiele razy. Pan radny zastanawia się 

z czego wynika fakt, że Zarządu Powiatu nie stać na wyasygnowanie kwoty kilku tysięcy 

złotych na zakup pięciu ławek. Co prawda w uzupełnieniu do informacji z prac Zarządu 

napisano, że Zarząd postara się uwzględnić tę sprawę w budżecie 2020 roku.  Pan Radny 

stwierdził, że zadaje to pytanie w związku z wydatkami jakie w chwili obecnej ponosi 

Starostwo. Brak jest środków na 5 ławek a tymczasem dokonywane są remonty w pokojach 

Starosty, Wicestarosty, Sekretarza, które to gabinety były remontowane w poprzedniej 

kadencji. Pan Radny stwierdził, że jego zdaniem jest o niecelowe i niegospodarne. Stwierdził 

również, że są inne potrzeby na które należałoby przeznaczyć pieniądze: szafki w Zespole 

Szkół Nr 2 czy też wspominane wcześniej ławki. Tymczasem zarząd wydaje pieniądze  na 

rzeczy zbędne.  W związku z tym pan Radny spytał z czego wynika, że Zarząd Powiatu nie 

podjął decyzji o wyasygnowaniu środków finansowych na zakup pięciu bardzo potrzebnych 

ławek a wydaje środki finansowe na rzeczy, które mogłyby poczekać lub mogłyby być nie 

zrobione. Pan Radny przypomniał, że gabinet Wicestarosty był gruntownie remontowany  

w poprzedniej kadencji, remontuje się też pokoje Sekretarza, sekretariatu. Pan Radny 

stwierdził, że nie wie czemu to służy ale na pewno nie jest to celowe ani gospodarne. Pan 

Radny przypomniał, że będąc Starosta zmienił tylko fotel i drzwi wejściowe do gabinetu 

stwierdzając jednocześnie, że są inne bardziej potrzebne rzeczy, którymi Zarząd powinien się 

zająć.  

Następne pytanie dotyczyło kwot przetargów dotyczących drogi Ciechocinek-Siutkowo  

i drogi Koneck-Straszewo. Pan Radny spytał również czy Gminy Waganiec i Koneck również 

partycypują w tych przedsięwzięciach.  

Kolejne pytanie dotyczyło kwestii przetargów na sprzedaż działek. Pan Radny spytał czy  

w przetargach działki zostały zbyte, jeśli tak to ile działek zostało zbytych i za jaką kwotę.  

Ostatnie pytanie dotyczyło propozycji do uwzględnienia w budżecie powiatu na rok 2020. 

Pan Radny stwierdził, że wszystkie wymienione rzeczy są potrzebne ale jeśli chodzi o 

przedsięwzięcia drogowe to pan Radny zauważył, że nie ma planowanych żadnych inwestycji 
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w gminach Bądkowo i Zakrzewo. W związku z tym pan Radny spytał czy Zarząd Powiatu 

spotkał się z Wójtami Gmin Bądkowo i Zakrzewo i czy Ci Wójtowie proponowali jakieś 

inwestycje drogowe przy współudziale gmin.  

 

Radna Pani Renata Golec zadała pytanie dotyczące kapitału zakładowego szpitala  

w kontekście posiedzenia Komisji Finansowej. Komisja długo debatowała, wysłuchała 

informacji pana Prezesa Szpitala i w związku z tym pani Radna spytała czy wniosek o zdjęcie 

tego punktu podyktowany był zmianami w zapisach uchwały czy tez z innych względów.  

  

Radny Pan Arkadiusz Gralak zauważył, że pani Starosta wprowadzając do 

przedmiotowego punktu zacytowała przepis, który mówi, że do wyłącznej właściwości Rady 

należy rozpatrywanie sprawozdań Przewodniczącego Zarządu z pracy Zarządu za okres 

międzysesyjny. W związku z tym pan Radny zadał pytanie panu Przewodniczącemu  

i Zarządowi Powiatu dlaczego w chwili obecnej nie jest praktykowane, jak dotychczas, 

przyjmowanie sprawozdań zarządu Powiatu w formie uchwały. Zdaniem pana radnego jeżeli 

do wyłącznej kompetencji należy rozpatrywanie sprawozdań to po cóż posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzającej kontrolę tych sprawozdań a później Rada ich nie przyjmuje  

w drodze uchwały, jak było to dotychczas.  

Pan Radny zadał pytanie dotyczące pisma Prezesa Szpitala o kwotę 180 000 zł . Pani Starosta 

obiecała, że przed dzisiejszą sesją radni otrzymają wniosek pana Prezesa do wglądu ponieważ 

uzasadnienie do projektu uchwały, która została zdjęta z dzisiejszego porządku obrad, jest 

enigmatyczne i zawiera zapisy natury bardzo ogólnej. Pani Starosta poinformowała, że przed 

sesja rani otrzymają wniosek pana Prezesa, w którym informacje te będą bardziej 

szczegółowe.  

Pan Radny poprosiło o rozszerzenie informacji dotyczącej zobowiązania Naczelnika 

Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu do opracowania zasad i regulaminu 

konkursu przedsięwzięcia powiatowego pod nazwą „Młodzieżowy Grant Obywatelski”. Pan 

Radny poprosił o rozszerzenie tej kwestii o informacje jaka jest natura tej idei, czy będzie ona 

korespondowała z budżetem partycypacyjnym, z budżetem obywatelskim, o który pan Radny 

wnioskuje od zeszłego roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził pięć minut przerwy. 

 

Przerwa w obradach od godziny 1032 do godziny 1042.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska odpowiadając na zadane pytania 

poinformowała, iż jeśli chodzi o sprzedane działki to w postepowaniach w dniach 24 i 25 

września bieżącego roku sprzedano jedną działkę za kwotę 20 000 zł plus VAT. Pozostałe 

działki nie znalazły nabywcy.  

Jeśli chodzi o zapytanie dotyczące przetargów na drogi i partycypację gmin we 

współfinansowaniu to pani Starosta poinformowała, że droga Ciechocinek-Siutkowo etap II, 

wartość zadania po przetargu to 1 471 267 zł. W odniesieniu do budżetu, który był 

przewidziany na to zadanie pozostało 2 000 oszczędności. Wartość II etapu drogi Straszewo-

Koneck to 526 739,82 zł w stosunku do budżetu 910 000 zł co oznacza dość znaczną 

oszczędność. Obie te drogi, wraz z drogą Turzno-Seroczki, zostały zgłoszone do Funduszu 

Dróg Samorządowych. Przewiduje się rozpoczęcie działań na tych drogach w bieżącym roku 

z kontynuacją w przyszłym roku. Jeśli chodzi o ewentualną partycypację gmin w kosztach to 

pani Starosta poinformowała, że wysłała pisma do Wójtów z zapytaniem czy są w stanie 
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zabezpieczyć w przyszłorocznych budżetach takie środki i otrzymała zapewnienie, że jeśli 

będzie to możliwe to postarają się zapewnić odpowiednie środki. Na dzień dzisiejszy nikt nie 

może zagwarantować, że w konstruowanym na przyszły rok budżecie te drogi zostaną ujęte. 

Starostwo czeka również na ogłoszenie wyników czy inwestycje te dostaną dofinansowanie  

z Funduszu Dróg Samorządowych.  

Jeśli chodzi o kontrolę przeprowadzoną w Zarządzie Dróg Powiatowych pani Starosta 

poinformowała, że Państwo radni na bieżąco są informowani za pomocą poczty 

elektronicznej. Informacja dotycząca protokołu pokontrolnego również została Radnym 

wysłana około trzech tygodni temu. Pan Dyrektor na bieżąco monitoruje sytuację w Zarządzie 

Dróg Powiatowych. Został wprowadzony w jednostce program naprawczy, który pokazuje 

jak pracownicy powinni postępować. Na wszystkie ujawnione nieprawidłowości Pan 

Dyrektor zareagował wprowadzając właściwe procedury i te procedury na dzień dzisiejszy 

działają. Ponadto pani Starosta przypomniała, że Zarząd Powiatu wystosował zawiadomienie 

do prokuratury w związku z możliwością popełnienia przestępstwa dotyczącą kradzieży 

paliwa. Jeśli chodzi o wszelkie rozpatrywane nieprawidłowości to są one zawarte w protokole 

z kontroli i trzy tygodnie temu państwo Radni otrzymali wszystkie wiadomości.  

Sprawa dotycząca ławek w parku przy Zespole Szkół Nr 1 istnieje od dłuższego czasu. Zarząd 

Powiatu jest bardzo przychylny zakupowi ławek. Zarząd najpierw poprosił dyrektora szkoły 

aby ze swoich środków zakupił te ławki co okazało się nie do wykonania. W związku z tym 

zobowiązaliśmy dyrektora do sprawdzenia czy istnieje możliwość pozyskania środków na 

szerszą rewitalizację parku. Trzeba pamiętać o tym, że park jest miejscem zabytkowym co 

sprawia, że nawet postawienie ławki powoduje, że należy uzyskać na to zgodę Konserwatora 

Zabytków. Pani Starosta wyraziła nadzieje, że dojdzie do szerokiej rewitalizacji. Na dzień 

dzisiejszy zabezpieczono w przyszłorocznym budżecie 4 000 zł na ławki. Na chwile obecną 

na tym terenie znajdują się ławki przy terenie aktywności sportowej. 

Nie dalej jak pół roku wcześniej pan Radny Wochna zgłaszał we wnioskach potrzebę 

kontynuowania, rozpoczętych przez siebie, remontów na terenie Starostwa. W budżecie 

zostały zabezpieczone na ten cel pieniądze. Obecny Zarząd nie dokonał zmian w tym zakresie 

i co za tym idzie został wykonany remont zgodnie z zabezpieczonym na ten cel budżetem. 

Zrobiliśmy malowanie również w pomieszczeniach gdzie były brudne, porysowane ściany.  

W chwili obecnej zostało już niewiele do zrobienia i Starostwo będzie wyglądało schludnie.  

Jeśli chodzi o uchwałę, która został zdjęta z dzisiejszego porządku obrad stało się tak dlatego, 

że przed sesją obradowała Komisja Finansowo-Budżetowa, która podjęła decyzję o zmianie 

zapisów uchwały. Z uwagi na fakt, że rodzi to określone reperkusje, między innymi podjęcie 

uchwały Zgromadzenia Wspólników, Zarząd Powiatu nie jest w stanie zrobić tego tak szybko. 

W związku z tym pani Starosta wnioskowała o przesunięcie podjęcia przedmiotowej uchwały 

na czas kiedy będzie można zrobić to w sposób właściwy. Jeśli chodzi o informację  

o przekazaniu 180 000 zł to Pan Prezes stara się o pompy infuzyjne jednotorowe – 6 sztuk, do 

oddziału wewnętrznego; kardiomonitory  - 3 sztuki na OIOM; respirator na OIOM; 

defibrylator – 2 sztuki do podstacji Ciechocinek i Bądkowo; laser z wyposażeniem na oddział 

rehabilitacyjny; urządzenie do krioterapii z wyposażeniem na oddział rehabilitacyjny; wózki 

reanimacyjne – 3 sztuki na OIOM; łóżka z materacami specjalistycznymi i szafką 

przyłóżkową – 3 sztuki oraz skaner zewnątrzustny do zdjęć stomatologicznych wraz  

z oprogramowaniem do pracownik RTG.  

Jeśli chodzi o pytanie dotyczące 100 000 zł dofinansowania na doposażenie karetki pani 

Starosta zaproponowała aby to pan Prezes Szpitala udzielił odpowiedzi.  

 

Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Pan Mariusz Trojanowski 

poinformował, że nie do końca szczegółowo może w chwili obecnej odpowiedzieć na to 

pytanie ponieważ wcześniej musiałby zapytać dyrektora szpitala co kupował i co ma 
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zakupione Lipno. Jeśli chodzi o Aleksandrów Kujawski to 400 000 zł, w ramach programu 

rządowego, trafiło do niemal wszystkich szpitali powiatowych z przeznaczeniem na zakup 

karetek. W naszym przypadku jest to karetka do Nieszawy, i po przetargu kosztowała ona 

niewiele pond 500 000 zł. Jest to wóz kompletnie wyposażony jeśli chodzi o jednostkę jezdną 

i do tego cały nowy sprzęt, o co wnioskował pan Prezes do Radnych. Pan Prezes stwierdził, 

że nie ma wiedzy jaki był przetarg, jakie wyniki tego przetargu i co zakupiono w Lipnie. 

Karetka, która dotychczas użytkowana była w Nieszawie teraz trafi do szpitala jako wóz do 

transportów między sanitarnych, który również musi być w szpitalu. Będzie ona  

z wyposażeniem, które było w Nieszawie.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska odpowiadając na pytanie radnego 

pana Wochny czy były prowadzone rozmowy z Wójtami Gmin Bądkowo i Zakrzewo 

dotyczące partycypacji we wspólnej budowie dróg odpowiedziała, że przejętych zostało kilka 

projektów które Zarząd Dróg Powiatowych miał przygotowanych do występowania w 

konkursach. Kilka miesięcy wstecz kiedy zgłaszane były ostatnie projekty do dofinansowań 

nie mieliśmy projektów, które obejmowałyby naprawy dróg w gminach Bądkowo i Zakrzewo. 

Poczyniliśmy działania aby kilka projektów na drogi w różnych gminach zrobić. Wybraliśmy 

sugerując się stanem realnym dróg. Taki jest klucz naszego działania. Robimy te drogi, 

których stan jest obiektywnie najgorszy.  

Jeśli chodzi o grant młodzieżowy to pani Starosta poinformowała, że zamysł jest taki aby 

przeznaczyć kilka tysięcy złoty na budżet szkoły. Jest to taki budżet obywatelski dla 

młodzieży w ramach szkół. Obejmuje on niewielką kwotę pieniędzy ale jest ona przeznaczona 

do dyspozycji uczniów. Uczniowie zgłaszają projekty dotyczące szkoły, komisja 

weryfikowałaby te pomysły i jeśli uznałaby, że jest to zasadne to przekazywałaby pieniądze 

na realizację. Na początek zakładamy, że byłyby to środki w wysokości 3 000 zł na szkołę, 

dla wszystkich naszych szkół. Młodzież mogłaby dowolnie wybierać na co chce przeznaczyć 

te środki.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski odniósł się do zapytania pana 

Gralaka dotyczącego przyjmowania sprawozdania z prac Zarządu Powiatu nie w formie 

uchwały. Pan Przewodniczący przytoczył paragraf 17 Statutu Powiatu, który mówi, że 

porządek obrad obejmuje sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Powiatu za okres 

międzysesyjny. Zapis ten jest nieostry ale art. 12 ust. 4 ustawy o samorządzie powiatowym 

mówi, że do wyłącznej właściwości rady powiatu należy stanowienie o kierunkach działania 

zarządu powiatu oraz rozpatrywanie sprawozdań z działalności zarządu, w tym z działalności 

finansowej. Rozpatrywanie znaczy rozważenie czegoś wnikliwie co też Rada czyni poprzez 

zadawanie pytań i odpowiedzi pani Starosty na te pytania. Żaden przepis prawa nie nakłada 

obowiązku robienia tego w formie uchwały. Zaznaczyć należy, że art. 12 pkt. 6 ustawy  

o samorządzie powiatowym stanowi, iż rozpatrywanie sprawozdania z wykonania budżetu 

oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium z tego 

tytułu. Z zapisu tego wynika, że rada ma obowiązek podjęcia uchwały. Takich przykładów 

jest więcej. Zdaniem pana Przewodniczącego brak podejmowania takiej uchwały nie jest 

sprzeczny z prawem. Faktem jest, że w naszym powiecie była taka praktyka, jako w jednym  

z nielicznych powiatów jednak pan Przewodniczący zdecydował odejść od tej praktyki.  

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak stwierdził, że w żadnej części swojej wypowiedzi nie 

powiedział, że Przewodniczący postępuje niezgodnie z prawem. Stwierdził również, że 

zrozumienie słowa rozpatruje jest kwestia interpretacji. Do tej pory Rada Powiatu 

Aleksandrowskiego przyjmowała w drodze uchwały sprawozdanie Starosty z działalności 

Zarządu za okres międzysesyjny. Jeżeli działalność Zarządu za okres międzysesyjny 
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rozpatruje Komisja Rewizyjna i rozpatruje je w końcowym efekcie poprzez głosowanie po 

czym przekazuje się uchwałę do rozpatrzenia Radzie a ta przyjmuje informacje zgadzając się 

z nią albo nie zgadzając i później nic się dalej nie dzieje czyli nie ma uchwał, która była 

dotychczas to pan Radny uważa, że Rada rezygnuje ze swoich podstawowych kompetencji. 

Błędem nie byłoby jeśli Rada przyjęłaby sprawozdanie w formie uchwały. Pan Radny jeszcze 

raz podkreślił, że nie zarzucił panu Przewodniczącemu postępowania niezgodne z prawem. 

Zauważył natomiast, że Rada może wrócić do dobrej praktyki ponieważ pan Radny uważa, że  

przyjmowanie przedmiotowej uchwały było dobra praktyką. Sama dyskusja może nie 

wystarczyć, czasem refleksje może wywołać wynik głosowania.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że sprawozdanie 

jest to odzwierciedlenie faktów, które miały miejsce zatem ustawodawca, słusznie, nie 

nakazuje podejmowania tego w formie uchwały ponieważ głosując przeciw nie zmienimy 

rzeczy, które miały już miejsce. Podejmowanie uchwały mogłoby wyglądać na polityczne 

przyjmowanie lub nieprzyjmowanie tego sprawozdania. Sprawy, które już się wydarzyły 

możemy tylko wnikliwie rozważać. Możemy się z nimi nie zgadzać natomiast forma uchwały 

nie wchodzi w grę.  

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak pan Przewodniczący powiedział, że sprawozdanie  

z działalności Zarządu dotyczy tego co już się stało tak więc przyjmowanie lub 

nieprzyjmowanie absolutorium też dotyczy tego co się stało.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski dlatego jest tutaj wymóg 

ustawowy. Jeśli by go nie było to nie wprowadzałbym tego do porządku. Jeśli nie ma takiego 

wymogu ustawowego, a w przypadku absolutorium jest, to po prostu nie przyjmujemy tego 

uchwałą.  

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak spytał czemu więc zajmuje się tym sprawozdaniem Komisji 

Rewizyjna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski Komisja Rewizyjna zajmuje 

się tym ponieważ taka jest jej kompetencja. 

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak złożył wniosek formalny aby od kolejnej sesji Rada Powiatu 

przyjmowała sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami w formie 

uchwały.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna odniósł się do wystąpienia Starosty stwierdził, że poruszając 

kwestię remontów nie odnosił się do zasadności prowadzonych remontów, które pan Wochna 

jako Starosta zapoczątkował. Nie chodziło o poprawę warunków pracy pracowników ale pan 

radny odniósł się do zasadności i celowości remontów przeprowadzonych w gabinecie pani 

Starosty, Wicestarosty i w gabinecie pani Sekretarz. Pan Radny podkreślił, że nie kwestionuje 

potrzeby remontowania natomiast jego zdaniem bezzasadnym jest remont gabinetu Starosty  

i nowe meble, remont gabinetu Wicestarosty. Pan Radny stwierdził, że te środki finansowe 

można było przeznaczyć na inne cele.  

Jeśli chodzi o odpowiedź pani Starosty dotyczącą rozmów z Wójtami Gminy Bądkowo  

i Zakrzewo to pan Radny  powiedział, że rozumie, że żadnych rozmów pani Starosta z tymi 

Wójtami nie prowadziła. Zrozumiałe jest, że należy występować o dofinansowanie do tych 

projektów gdzie są już projekty ale pan Radny powiedział, że chciałby aby pani Starosta 

spotkała się z Wójtami tych gmin ponieważ stan dróg w gminie Bądkowo odbiega znacznie 
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od stanu dróg w innych gminach. W poprzedniej kadencji założenie było, że Gmina 

przygotowuje projekt a później jeszcze partycypuje w wysokości 31% kosztów. Tam gdzie 

można trzeba szukać środków finansowych bo gminy z chęcią przystępują do partycypacji.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska odpowiedziała, że jeśli chodzi  

o Gminę Bądkowo to pan Wójt już na początku roku wyraził chęć współpracy jeżeli tylko 

będzie taka możliwość. Ale w chwili obecnej nie mamy projektów, które moglibyśmy 

wspólnie realizować. Być może uda się taką współpracę nawiązać w roku 2021, ponieważ na 

rok 2020 mamy już pięć dróg do wykonania. Pani Starosta podkreśliła, że Starostwo nie 

próżnuje, pozyskuje środki i będzie, w miarę możliwości, remontować drogi. Pani Starosta 

podkreśliła, że jak na razie idzie to bardzo dobrze, wymieniła remont drogi Stara Wieś - 

Nieszawa, gdzie poprzedni Zarząd zrobił projekt, Zarząd obecny pozyskał środki. Tak więc ta 

inwestycja jest inwestycją, która jest realizowana dzięki staraniom obydwu Zarządów.  Pani 

Starosta powiedziała, ze jeśli będzie tylko taka możliwość to zawsze będzie rozmawiała  

z Wójtami poszczególnych Gmina o ewentualnych dofinansowaniach.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, ze jest członkiem czterech Komisji Rady 

Powiatu i bierze czynny udział w pracach wszystkich Komisji i stara się sprawiedliwie dla 

każdej Gminy zrobić coś dobrego. Stwierdził, że pan Radny Wochna pyta czy pani Starosta 

zwracała się do Wójtów a przecież również Wójtowie mogliby zwrócić się do pani Starosty  

w tej sprawie, tak jak zrobił to Wójt Gminy Koneck. Relacje między Gminą Koneck  

a Starostwem są w miarę poprawne. gdy pan Radny był w gabinecie pana Wójta Konecka 

miał możliwość obejrzenia korespondencji, która potwierdza, że są pewne ustalenia. Jeżeli 

niektóre Gminy uwiera obecna władza to trudno też aby druga strona zabiegała. Pan Radny 

stwierdził, ze ma dobre relacje Wójtami zarówno Bądkowa jak i Zakrzewa a także współpraca 

na Komisjach z Radnymi układa się bardzo dobrze a reszta zależy od współpracy ogólnie. 

 

Radny Pan Dariusz Wochna zaapelował aby tej współpracy z Wójtami nie traktować  

w kontekście politycznym ale w kontekście merytorycznym.  

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak odnosząc się do punktu 39 poprosił o wniosek, który złożył 

pan Prezes Szpitala. Pan Radny odniósł się również do kwestii ławek przy Zespole Szkół Nr 1 

i przypomniał, że od kilku miesięcy to On monituje w tej kwestii. Powiedział również, że te 

zabiegania o postawienie ławek w parku mają swoje źródło w prośbach wędkarzy, którzy 

zarybili staw z własnych środków a przywoływanie ławek OSA, posadowionych w innym 

miejscu, jest nietrafione. Pan Radny przypomniał, że skierował do Zarządu niejedno pismo  

w tej sprawie i otrzymywał odpowiedź, że Zarząd rozważy tę kwestię albo, że Zarząd 

zobowiązał Dyrektora szkoły do poszukania środków.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska stwierdziła, że Zarządowi również 

zależy na tym aby te ławki powstały dlatego też środki na ich powstanie zostały 

uwzględnione w projekcie budżetu na rok 2020.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził pięć minut przerwy. 

 

Przerwa w obradach od godziny 1111 do godziny 1123. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i spytał czy 

ktoś z radnych chciałby zabrać głos. Nikt z Radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Pan 

Przewodniczący przypomniał, że został złożony wniosek formalny przez radnego pana 
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Gralaka aby od następnej sesji przyjmować sprawozdania Starosty z pracy Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym w formie uchwały. Wniosek ten nie mieści się w katalogu 

wniosków formalnych, których uregulowanie znajduje się w paragrafie 20 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego dlatego pan Przewodniczący poinformował, że potraktuje ten wniosek 

jako wniosek do Przewodniczącego Rady, którego kompetencją jest ustalanie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący poinformował, że pan Rady otrzyma na wniosek odpowiedź w formie 

pisemnej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z brakiem 

chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję/ 

 

 

6. INFORMACJE O ZŁOŻONYCH OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 - Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych. Przewodniczący 

poinformował, iż realizując zapisy art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym, 

podmiot dokonujący analizy oświadczeń majątkowych, w terminie do dnia 30 października 

przedstawia Radzie Powiatu informację o analizowanych oświadczeniach. Podmiotami 

dokonującymi analizy oświadczeń są: Przewodniczący Rady Powiatu, Starosta, Wojewoda 

oraz Naczelnicy Urzędów Skarbowych. Do dnia 18 października, kiedy to dostarczane były 

Państwu materiały na sesję analizę taką przygotował Przewodniczący Rady Powiatu, Starosta 

Aleksandrowski oraz Wojewoda. Tak więc na dzisiejszej sesji przedstawione zostają Państwu 

te informacje. Wszyscy Państwo otrzymaliście je wraz z materiałami sesyjnymi w celu 

zapoznania się. Nie widzę więc potrzeby odczytywania ich. Jeśli nie usłyszę sprzeciwu będę 

uważał, że Państwo również nie widzicie potrzeby ich odczytywania. Nikt nie wniósł 

sprzeciwu.  

 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z ORGANIZACJAMI 

POZARZĄDOWYMI ORAZ INNYMI UPRAWNIONYMI PODMIOTAMI 

PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO NA ROK 2020 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski poinformowała, że zgodnie z art. 5a 

ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego uchwala, po 

konsultacjach z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3  

ust. 3 cytowanej ustawy, roczny plan współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi uprawionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Różny 

plan współpracy jest uchwalany do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres 

obowiązywania programu. Dnia 7 października bieżącego roku projekt uchwały został 

skierowany do konsultacji społecznych. Konsultacje przeprowadzono w formie otwartego 

spotkania z przedstawicielami organizacji pozarządowych i innych uprawnionych podmiotów 

prowadzących działalność pożytku publicznego. Podczas spotkani, które odbyło się  

14 października, nie zgłoszono żadnych propozycji zmian przedstawionego projektu uchwały.  
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Przedstawicielka stowarzyszenia „Kuźnia talentów. 9 i ¾” zwróciła uwagę na zadania 

priorytetowe na 2020 rok w zakresie wyszczególnionych w nich grup (dzieci i młodzież, 

osoby niepełnosprawne). Należy zaznaczyć, że określenie zadań priorytetowych jest 

obowiązkowym elementem programu współpracy z organizacjami pozarządowymi,  

a wskazanie na niektóre grupy nie wyklucza przedsięwzięć skierowanych także do innych 

grup odbiorców. W związku z powyższym pani starosta wniosła o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  

 

Pani Agata Ceglewska Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję  

i w związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek,  Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VII/118/2019).    

 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR II/37/2018 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 21 GRUDNIA 2018 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2019 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2019. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski poinformowała, że w związku  

z uzyskaniem dodatkowych środków finansowych zachodzi konieczność dokonania zmian  

w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2019, po stronie dochodowej i wydatkowej  

o kwotę 912 064 zł. Jeśli będą pytania Pani Starosta udzieli na nie odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna stwierdził, że pani Starosta zbyt lapidarnie przedstawiła projekt 

zmiany uchwały budżetowej. W projekcie uchwały jest kwota 180 000 zł przeznaczono na 

podwyższenie kapitału Szpitala a projekt uchwały dotyczący tej kwestii został zdjęty  

z porządku obrad a co za tym idzie przesunięcia w tej kwestii zapewne są niepotrzebne. Pan 

Radny poprosił panią Starostę aby przyłożyła się do przedstawiana projektu uchwały 
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budżetowej. Być może przedstawiając zmiany nasuną się pani Staroście jakieś szczegółowe 

wyjaśnienia, dopowiedzenia. Pan radny poprosił pana Przewodniczącego aby radni byli 

traktowani poważnie. Stwierdził również, że poziom debaty w obecnej kadencji  znacznie 

spada. Pan Radny stwierdził, że nie chce aby tak było tym bardziej, że sesje Rady są 

transmitowane. Chodzi o debatę a nie suche podejmowanie uchwał. Zarząd Powiatu jest 

odpowiedzialny, między innymi, za przedstawienie projektu uchwały a nie sformułowanie 

polegające na stwierdzeniu, że Państwo Radni otrzymali projekt uchwały i jeśli będą pytania 

to na nie Zarząd odpowie.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że nie ma 

najmniejszego problemu z przedstawianiem projektu uchwały ale powróciła do dwóch 

poprzednich sesji, kiedy to pan Radny Wochna wnioskował o nieodczytywanie uzasadnień do 

projektów uchwały budżetowej. W związku z powyższym Pani Starosta myślała, że taka jest 

wola radnych ale jeśli jest inaczej to stwierdziła, że będzie przedstawiała projekt uchwały 

budżetowej.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna ad vocem odniósł się do słów Pani Starosty i stwierdził, że 

rzeczywiście na sesji, na której było ponad dwadzieścia punktów prosił o nieodczytywanie 

uzasadnienia ażeby skrócić czas sesji. Natomiast w dniu dzisiejszym pan Przewodniczący tak 

ułożył porządek obrad, że pani Starosta mogłaby odczytać uzasadnienie.  

Pan Radny zgłosił wniosek formalny aby z projektu przedmiotowej uchwały wykreślić zapis 

o przekazaniu środków na podwyższenia kapitału zakładowego Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim uwagi na fakt, że punkt ten, na wniosek pani Starosty, został 

zdjęty z porządku obrad sesji.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Dorota Sobierajska poprosiła Radnych aby pozostawić te 180 000 

zł. Wydatki budżetu są nieprzekraczalnym limitem. W projekcie budżetu ujęte było 

zabezpieczenie tych środków a motywacją tego zabezpieczenia było podwyższenie kapitału 

Spółki. Przed samą sesją zmienił się wniosek pana Dyrektora Szpitala w kwestii przekazania 

środków do spółki. Wymaga to zmiany klasyfikacji budżetowej i podjęcia szeregu czynności 

formalnych polegających na umożliwieniu dokonania dopłat do spółki. Zarząd na najbliższej 

sesji będzie wnioskował do Państwa Radnych o przeznaczenie tej kwoty tylko w innej postaci 

a zabezpieczenie tych pieniędzy na tej sesji, pozwoli Państwu podjąć taką uchwałę. Wydatki 

zapisane w budżecie stanowią nieprzekraczalny limit tak więc Zarząd nie będzie mógł, bez 

Państwa zgody, podwyższyć kapitału ani też rozdysponować tych środków. Chodzi tutaj o to, 

że konstrukcja budżetu która została Państwu przedstawiona, zawiera 180 000 zł a Państwo 

na najbliższej sesji podejmiecie decyzję czy przekażecie je na rzecz Szpitala czy ich nie 

przekażecie. Wówczas nie będzie to wymagało szukania w budżecie środków na 

zabezpieczenie. Po stronie wydatkowej są maksymalne limity ale bez stosownej uchwały 

Rady Powiatu Zarząd i tak nie będzie mógł tych środków wydać. Na następnej sesji będzie 

zmiana klasyfikacji budżetowej a środki pozostaną w tej samej wysokości. Na dzisiejszym 

posiedzeniu Komisji Finansowo-Budżetowej padł wniosek, był również wniosek pana 

Prezesa Szpitala o konieczności zwiększenia kapitału zapasowego spółki. Przepisy mówią 

bardzo szczegółowo jakie środki mogą stanowić źródło  zwiększenia tego kapitału. Jednym  

z możliwych źródeł na zwiększenie tych środków są dopłaty wspólników. Aby te dopłaty 

były nałożone Zgromadzenie Wspólników musi podjąć uchwałę ustalającą dopłaty.  

W momencie gdy taka uchwała będzie podjęta wówczas będzie zmiana klasyfikacji 

budżetowej w uchwale budżetowej a to 180 000 będzie cały czas zabezpieczone.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski reasumując powiedział, że 

kwotę 180 000 zł Rada zabezpieczyłaby w dniu dzisiejszym a na następnej sesji wskazane 

zostanie na co należy przesunąć, te już istniejące w budżecie 180 000 zł. W międzyczasie 

Zarząd Powiatu musi przekształcić się w Zgromadzenie Wspólników i podjąć odpowiednie 

uchwały. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Dorota Sobierajska potwierdziła, że tak to wygląda. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z powyższym 

spytał czy pan Radny Wochna podtrzymuje swój wniosek.   

 

Radny Pan Dariusz Wochna spytał co będzie jeśli Rada Powiatu nie podejmie uchwały  

o przekazaniu tych środków budżetowych. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Dorota Sobierajska odpowiedziała, że wówczas te pieniądze 

zostaną w budżecie i do decyzji Państwa radnych będzie należało co z nimi zrobić. 

 

Radny Pan Dariusz Wochna stwierdził, że to wszystko rozumie i stwierdził, że to wszystko 

można było zrobić przy projekcie uchwały o podwyższeniu kapitału a byłoby to bardziej 

logiczne i czytelne. Jeśli można tak zrobić to pan Radny stwierdził, że nie jest przeciwny 

stwierdził jednak, że to wszystko prowadzi do chaosu. Pan Radny stwierdził, że jest to 

wszystko trochę nielogiczne i spytał jak do tego podchodzi pan Przewodniczący.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że takie sytuacje 

się zdarzają. 

 

Radny Pan Dariusz Wochna wycofał swój wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z brakiem 

chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

przedmiotowej uchwały. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek,  

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: Magdalena Kiciak-Kucharska. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji 

(Uchwała Nr VII/119/2019).    

 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ W SPRAWIE 

UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2019-2034 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-2034. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski poinformowała, że w związku  
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z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet koniecznym jest dokonanie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2034 dostosowując ją do wielkości 

wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusje  

i w związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek,  Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VII/120/2019).    

 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR III/59/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 NARCA 2019 ROKU  

W SPRAWIE OKREŚLENIA ZADAŃ Z ZAKRESU REHABILITACJI 

ZAWODOWEJ I SPOŁECZNEJ OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH, NA 

REALIZACJE KTÓRYCH PRZEZNACZA SIĘ ŚRODKI PAŃSTWOWEGO 

FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2019 ROKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 10- podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/59/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 

roku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że Powiatowy Urząd 

Pracy w Aleksandrowie Kujawskim pismem z dnia 17 października 2019 roku poinformował, 

że nie jest w stanie wykorzystać w 2019 roku środków finansowych w kwocie 25 901 zł  

w ramach zadania – przyznawanie osobom niepełnosprawnym środków na rozpoczęcie 

działalności gospodarczej, rolniczej albo na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej.  

W związku z powyższym w celu pełnego wykorzystania środków PFRON w 2019 roku  

i zwiększenia liczby osób objętych wsparciem wnoszę do Wysokiej Rady o przeznaczenia 

tych środków finansowych na zadanie z zakresu rehabilitacji społecznej – dofinansowanie 

zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny oraz przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 

przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów. Wobec 

powyższego proszę Wysoką Radę o podjęcie niniejszej uchwały w wersji przedłożonej.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował,  

że Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję  

i w związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek,  Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/121/2019).    

 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY A ZAWARCIE 

POMIĘDZY GMINĄ MIEJSKĄ NIESZAWA A POWIATEM 

ALEKSANDROWSKIM POROZUMIENIA W SPRAWIE POWIERZENIA 

GMINIE MIEJSKIEJ CIECHOCINEK ZADANIA PUBLICZNEGO  

W ZAKRESIE NAUCZANIA RELIGII POLSKIEGO AUTOKEFALICZNEGO 

KOŚCIOŁA PRAWOSŁAWNEGO – UCZNIÓW UCZĘSZCZAJĄCYCH DO 

SZKÓŁ PROWADZONYCH PRZEZ POWIAT ALEKSANDROWSKI.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody a zawarcie pomiędzy Gminą 

Miejską Nieszawa a Powiatem Aleksandrowskim porozumienia w sprawie powierzenia 

Gminie Miejskiej Ciechocinek zadania publicznego w zakresie nauczania religii Polskiego 

Autokefalicznego Kościoła Prawosławnego – uczniów uczęszczających do szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w związku  

z koniecznością zapewnienia nauczania religii Polskiego Autokefalicznego Kościoła 

Prawosławnego dla ucznia Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku stosownym staje się 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy Gminą Miejską 

Ciechocinek a Powiatem Aleksandrowskim porozumienia w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Ciechocinek zadania publicznego w zakresie nauczania religii Polskiego 

Autokefalicznego Kościoła Prawosławnego – uczniów uczęszczających do szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. W bieżącym roku szkolnym w Liceum 

Ogólnokształcącym w Ciechocinku zaistniała konieczność zapewnienia nauki religii 

Polskiego Autokefalicznego Kościoła Prawosławnego dla jednego ucznia klasy I. Zgodnie  

z obowiązującymi przepisami, szkoła ma obowiązek zorganizowania lekcji religii dla grupy 

nie mniejszej niż siedmiu uczniów danej klasy lub oddziału. W przypadku mniejszej grupy 

organ prowadzący organizuje naukę w grupie międzyszkolnej lub pozaszkolnym punkcie 

katechetycznym. Z informacji uzyskanej od Parafii Prawosławnej w Toruniu wynika, że grupa 

międzyszkolna funkcjonuje w prowadzonej przez Miasto Ciechocinek Szkle Podstawowej  

Nr 1 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego i istnieje możliwość zapewnienia nauki religii dla 

ucznia LO w Ciechocinku w tej grupie. Wymaga to jednak zawarcia stosownego 

porozumienia pomiędzy organami prowadzącymi szkoły. Biorąc powyższe pod uwagę, 
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pismem z dnia 11 września 2019 r. nr PS.4324.46.2019 Starosta Aleksandrowski zwróciła się 

do Burmistrza Ciechocinka z prośbą o rozważenie możliwości zawarcia stosowanego 

porozumienia mającego na celu zapewnienie w/w nauki. Pismem z dnia 9 października 2019 

r. nr OW.4424.27.2019 Burmistrz Ciechocinka wyraził zgodę na zawarcie takiego 

porozumienia.  Wobec powyższego w związku z koniecznością zapewnienia w/w nauki 

uczniowi szkoły prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski wnoszę do Wysokiej Rady  

o podjęcie uchwały w przedstawionej wersji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję  

i w związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek,  Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VII/122/2019).    

 

 

12. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie  

punktu 12 – oświadczenia i informacje.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Renata Golec 

poinformowała, że Komisja między VI a VII sesją Rady Powiatu odbyła jedno posiedzenie  

w dniu 15 października. Na posiedzeniu Komisja zajmowała się wypracowaniem propozycji 

do budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020. 

 

Radna Pani Magdalena Kiciak-Kucharska przypomniała, że w dniu 20 września złożyła 

pisemną prośbę dotyczącą chęci zasiadania w Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej. Na pismo to pani Radna otrzymała odpowiedz od Przewodniczącego Rady,  

w którym to została poinformowana, że skład przedmiotowej Komisji jest pełen. W związku z 

powyższym pani Radna zadała pytanie czy pan Przewodniczący zamierza podjąć jakieś 

działania w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski odpowiedział, że Rada 

Powiatu podjęła uchwałę, w której określona została ilość miejsc w poszczególnych 

komisjach. Pani Radna zgłaszała akces uczestnictwa w Komisji Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej, której skład jest pełen, ma ona sześciu członków. Na chwilę 

obecną nie ma więc możliwości aby pani Radna znalazła się w tej Komisji. Co prawda 

Przewodniczący posiada inicjatywę uchwałodawczą, podobnie jak państwo Radni ale  

w chwili obecnej nie widzi możliwości na rozwiązanie tej sytuacji chyba, że w Komisji 

pojawi się wakat. Jeśli państwo Radni chcieliby zmienić uchwałę o ilości członków  
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w komisjach to mają inicjatywę uchwałodawczą, podobnie jak pan Przewodniczący ale pan 

Przewodniczący, ze swojej strony, nie widzi konieczności zmiany. Ale sprawa jest otwarta. 

Nie dalej jak na ostatnie sesji były składane rezygnacje, były do składów komisji powoływani 

nowi członkowie tak więc jak najbardziej można dokonywać zmian.  

 

 

12. ZAMKNIĘCIE OBRAD VII SESJI RADY POWIATU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zamknął obrady VII sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Zamknięcie obrad VII sesji nastąpiło o godzinie 1151. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

1. Zawiadomienie o zwołaniu VII sesji Rady Powiatu z dnia  17 października 2019 roku. 

2. Potwierdzenie przez radnych Rady Powiatu odbioru zawiadomienia, porządku obrad  

i projektów uchwał na VII sesję.  

3. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 17 października 2019 roku o wprowadzenie uchwał do 

porządku obrad VII sesji. 

4. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 22 października 2019 roku o wprowadzenie uchwały do 

porządku obrad VII sesji. 

5. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 24 października 2019 roku o wprowadzenie uchwały do 

porządku obrad VII sesji. 

6. Pismo Starosty Aleksandrowskiego z dnia 17 października 2019 roku przekazujące 

sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu za okres między VI a VII sesją. 

7. Email z dnia 18 października 2019 roku skierowany do radnych Powiatu 

Aleksandrowskiego informujący o zwołaniu VII sesji Rady Powiatu.  

8. Email z dnia 18 października 2019 roku skierowany do kierowników powiatowych służb, 

inspekcji i straży oraz kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych informujący 

o zwołaniu VII sesji Rady Powiatu.  

9. Email z dnia 18 października 2019 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Obwieszczenia Przewodniczącego 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania VII sesji Rady Powiatu. 

10. Lista obecności radnych na VII sesji Rady Powiatu. 

11. Lista obecności kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych oraz służb, 

inspekcji i straży z terenu Powiatu Aleksandrowskiego obecnych na VII.  

12. Porządek obrad VII sesji Rady Powiatu. 

13. Sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między VI a VII sesją 

Rady Powiatu. 

14. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu z działalności za okres między VI a VII 

sesją Rady Powiatu z dnia 22 października 2019. 

15. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu z działalności między VI a VII sesją 

Rady powiatu z dnia 24 października 2019 roku. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez radnych Powiatu Aleksandrowskiego w związku  

z rozpoczęciem kadencji 2018-2023. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez radnych Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2018. 

18. Informacja Starosty Aleksandrowskiego o oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

członków Zarządu Powiatu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, kierowników 
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jednostek organizacyjnych powiatu oraz osoby wydające decyzje administracyjne w 

imieniu Starosty za rok 2018. 

19. Informacja Wojewody kujawsko-Pomorskiego o oświadczeniach majątkowych złożonych 

przez Starostę Aleksandrowskiego oraz Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

20. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020 

21. Uchwała Nr VII/118/2019 w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

22. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

23. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego 

na rok 2019. 

24. Uchwała Nr VII/119/2019 zmieniająca uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2019. 

25. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie uchwałę Nr II/37/2018 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2019. 

26. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-2034. 

27. Uchwała Nr VII/120/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-2034. 

28. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-

2034. 

29. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Powiatowego szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. 

30. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/59/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu rehabilitacji osób Niepełnosprawnych w 2019 roku.  

31. Uchwała Nr VII/121/2019 zmieniająca uchwałę Nr III/59/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu rehabilitacji osób Niepełnosprawnych  

w 2019 roku. 

32. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały zmieniającej  uchwałę  

Nr III/59/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu rehabilitacji osób 

Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

33. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy Gminą Miejską 

Ciechocinek a Powiatem Aleksandrowskim porozumienia w sprawie powierzenia gminie 

Miejskiej Ciechocinek zadania publicznego w zakresie nauczania religii Polskiego 

Autokefalicznego Kościoła Prawosławnego – uczniów uczęszczających do szkół 
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prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski.  

34. Uchwała Nr VII/122/2019 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy Gminą 

Miejską Ciechocinek a Powiatem Aleksandrowskim porozumienia w sprawie 

powierzenia gminie Miejskiej Ciechocinek zadania publicznego w zakresie nauczania 

religii Polskiego Autokefalicznego Kościoła Prawosławnego – uczniów uczęszczających 

do szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

35. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie pomiędzy Gminą Miejską Ciechocinek a Powiatem Aleksandrowskim 

porozumienia w sprawie powierzenia gminie Miejskiej Ciechocinek zadania publicznego 

w zakresie nauczania religii Polskiego Autokefalicznego Kościoła Prawosławnego – 

uczniów uczęszczających do szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

Agnieszka Sobiecka – Podlewska   ........................................... 

 

Protokół VII sesji sporządzająca podpisała dnia 7 listopada 2019 roku.         

 

 

 

 

ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Arkadiusz Świątkowski 


